
Zápis z porady vedení konané dne 2. 2. 2015 

Přítomni: Novotná Buršíková, Malinka, Kohoutková, Šrubařová, Regner, Rebok, Křenek, 

Matyska, Bartošek, Dostál, Račanský 

Omluveni: Ledvinka 

 

1. Zprávy od ředitele  

– Ředitel informoval o účasti na celouniverzitním setkání k OP VVV. Informace z JIC 

(Jihomoravské informační centrum) k regionální inovační strategii a souvisejícímu 

plánu (zařazení projektů do tohoto plánu jednou z nezbytných podmínek pro úspěch 

projektu v soutěži). Celkově nezazněly žádné nečekané informace, byl potvrzen 

aplikační charakter očekávaných projektů, stejně jako vazba na výuku v některých 

připravovaných výzvách. 

– Společná připravovaná strategie FI a ÚVT a záměr získat jeden ze dvou projektů 

prioritní osy 2 (univerzita bude moci podat pouze dva projekty v této ose) byl 

neformálně konzultován s některými z přítomných členů vedení MU – náš zájem 

o jeden z projektů PO2 nevyvolal negativní reakci.  

– Během 14 dnů vzniknou ve spolupráci s FI dvě nové projektové fiše, které nahradí 

stávající e-IROI a dostavbu FI a zahrnou i bezpečnostní projekty FI a ÚVT. Oficiální 

prezentace se předpokládá na kolegiích ÚVT i FI 16.2.  

– Pokračuje příprava architektonické studie na rekonstrukci areálu na Botanické 68a. 

– Kolegium 9. 2. povede JUDr. Šrubařová, hlavním tématem bude dokončení dislokací.  

 

2. Personální hodnocení  

– Výkonnostní příplatek je v současnosti stanoven na jeden rok. Ředitel navrhuje 

provést vždy v polovině roku hodnocení pouze liniovými vedoucími, v případě 

velkého výkyvu pracovního výkonu udělat se zaměstnancem nový pohovor a případně 

upravit výkonnostní.  

– Současně stanovené výkonnostní příplatky budou prodlouženy do března, pohovory 

by měly proběhnout do konce února, nová výkonnostní budou stanovena k 1. 4.  

– Tajemnice pošle divizním tabulku se současnými stupni hodnocení, na příštím kolegiu 

proběhne diskuse o jejich rozšíření.  

 

3. Kontrola úkolů  

– Seznam osob pro výjezdní zasedání zaslal pouze Malinka, ostatní divizní pošlou 

seznamy co nejdříve (kontrola 9. 2.)  

– Dislokace divizí – divizní pošlou buď o víkendu, nebo nejpozději v pondělí před 

kolegiem.  

– Univerzitní pošta – Křenek sdělí 9. 2. hrubý časový plán.  

– Ředitel napsal úvodní slovo k výroční zprávě za rok 2013, Rebok vysází do konce 

týdne.  

– Safe Q – byly dojasněny některé detaily, Y soft zpracovává aktuální napojení na 

SUPO a identity. Počítá se s prostředími pro studenty a pilotním pro zaměstnance. Do 

konce března se rozběhne testovací provoz tiskárny na CPS. Další kontrola 9. 3.  

– Eduroam – stav zatím nezměněn (AP pro FI dodána, začíná instalace), potřeba dořešit 

pokrytí prostor původní knihovny na Botanické.  

– Rebok s Petrem Pištěkem dojasní skutečný stav síťové infrastruktury na Carle, 16.2. 

podá zprávu 

 



4. Ostatní  

– Vedoucím obchodně-provozního oddělení se místo Ing. Ledvinky stal od 1. února 

2015 Ing. David Jati. 

– Termín výjezdního zasedání byl stanoven na 11.-12. května. 

– Kohoutková informovala, že matrika studentů běží do června v režimu dohod 

s ministerstvem, do konce června jasno v dalším postupu.  

– Divize informačních systémů pracuje na možnosti elektronických podpisů celoročních 

plánů dovolených a začne testovat elektronické vyřazování majetku včetně procesu 

schvalování.  

– Munipedie – schůzek se za ÚVT účastní Bartošek, bude autorem části textů o ÚVT a 

obrátí se na další potenciální autory příspěvků.  

– Rebok informoval, že příští týden proběhne přepojování telefonie, část doby bude 

blokováno volání ven z univerzity, vnitřní volání fungovat bude.  

– Křenek informoval o HSM CEITEC, režimu provozu a dělbě odpovědnosti: ÚVT 

vypomáhal s přípravou a realizací nákupu úložiště HSM CEITEC. Prozatím nejsou 

plně vyjasněny odpovědnosti za jeho provoz, kompletní péče o systém je náročná a 

nelze ji proto převzít na ÚVT v rámci jeho standardní činnosti. Zorganizuje schůzku 

kompetentních osob (Hrabovský, Kulhánek, Hejtmánek,…), výsledkem bude návrh 

dělení kompetencí, který bude vstupem pro další jednání s vedením CEITEC a ÚVT 

– Na základě konkrétního případu proběhla diskuse o správné formě komunikace 

s uživateli a nedostatcích, které čistě technická komunikace má. Nutné další 

proškolení podpory, aby dokázala správně rozpoznat situaci a zajistit odpovídající 

uživatelsky vstřícnou reakci. Ke zvážení je i extenzivnější zapojení pracovníků 

LVT/CVT při práci s uživateli. Za další kroky odpovídá Křenek  

– Členy rady pro výstavbu se po konzultaci s Čermákem stanou Dostál a Rebok, příští 

schůzka se uskuteční v pátek 13. 2.; Dana Šrubařová zpřístupní novým členům 

podklady. 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 

 


